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Zápis 
ze setkání rozšířeného kolegia děkana dne 13. března 2017 

 
přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. Ing. David Strnad, prof. MgA. 
Ivo Krobot, Ph.D., doc. MgA. Marek Hlavica Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, prof. PhDr. Josef 
Kovalčuk, , doc. Mgr. Sylva Talpová, doc. MgA. Pierre Nadaud, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., 
doc. PhDr. Veronika Broulíková, doc. MgA. Marie Jirásková, Mgr. et Mgr. Radka Kunderová, 
doc. Mgr. Karel Hegner, Mgr. Vladimír Burian, MgA. Jana Štvrtecká, Mgr. Karel Pala, Mgr. et Mgr. 
Adéla Dědová, MgA. Daniela Zarodňanská, doc. Oxana Smilková, Dostálek, Beranová 
 
omluveni: prof. PhDr. Václav Cejpek, MgA. Ondřej Vodička, prof. Zdeňka Brettschneiderová, , 
doc. Mgr. Aleš Bergman, doc. Mgr. Hana Halberstadt, Mgr. Aleš Záboj, prof. Mgr. Petr Oslzlý, 
MgA. et MgA. Stanislav Slovák, Mgr. Petr Štěpán, 
 
I. Chod fakulty: 
Ø Informace děkana:  

ü Děkan informoval o Salónu. Oproti loňskému ročníku, bylo výrazně méně příspěvků ze strany 
studentů, naopak zpracování byla hlubšího charakteru. Je otázka, jak se postavit k chování 
studentů ke škole a ve škole. Problematický přístup studentů nejen scénografie k tomu, co 
mohou upravovat v prostorách fakulty bez vědomí správy budov. Počet diváku na Salónu 
vzrostl; 

ü Z diskuze: 
- Prof. Kovalčuk: studenti neusilují o celistvější výpověď (ubylo textů pro celovečerní 

inscenace, vznikají více intimní zážitky). Jde o drobné kusy, mělo by to vést k zamyšlení, 
jestli jde o dobrou cestu.  

- Prof. Krobot: jde o jejich volbu a že jde o obecnou tendenci. Navíc studenti jsou 
v posledních letech mnohem více zaneprázdněni.  

- P. Trtílek: textů bylo odevzdáno pouze dvacet. Dlouhé texty vznikají např. v semináři 
autorského psaní, je pak ale otázkou, jestli jsou vybrány.  

- Prof. Kovalčuk: letos je také třeba nominovat text do soutěže Evalda Schorma, je však 
obecná nouze o tyto texty (texty středního rozsahu).  

- Děkan: měli bychom Salón opravdu vést směrem vzhůru důležitosti. Informovaní by měli 
být studenti již od začátku. Je důležité Salónu pomoci (více finančně podporovat/ 
přesunout termín).  

- Doc. Jirásková: máme podobný problém s Dny scénografie. Šlo k aktivitu studentů, kteří 
měli potřebu svou tvorbu prezentovat. Dnes už ty příležitosti studenti mají, přemýšlíme o 
jiných formách.  

- Prof. Kovalčuk: byl jsem na diskuzi, která byla velmi zajímavá. Toto je cenné, že se 
schází studenti a diskutují. Měli bychom však v předmětech více klást důraz na to, že jde 
o celofakultní akci. Na termínu nic špatného není.  

- Děkan: úkolem nyní je znovu popsat úlohu Salónu a snažit se o zvýšení povědomí; 
ü Děkan informoval o schvalování rozpočtu na rok 2017.  Rozpočet byl navýšen – díky tomu 

vznikl nový mzdový předpis. Ruší se předpoklad doby služby, aby měli mladší nastupující 
zaměstnanci lepší podmínky; 

ü K rozpočtu děkan informoval o možnosti navýšení pedagogických úvazků na Divadelní 
fakultě o pět úvazků (a to vzhledem k rozdílnosti počtu úvazků a výši rozpočtu oproti Hudební 
fakultě). Schodek 8 milionů, které je mezi HF a DIFA je pouze pro tento rok; 

ü Děkan připomněl systém odměn na základě hodnocení, která jednotliví vedoucí vypracovávají;   
ü Děkan informoval o uvedení klubu do provozu, který by měl sloužit celé akademické obci. 

Současná výstava fotografií je dočasná, bude nahrazena po domluvě s ateliérem manažerství 
fotografiemi z S/E. Je třeba upozornit na mizející nádobí; 
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ü Proběhne školení o požární ochraně. 15.3. (13:30, 104) , 22.3. (10:00, DnO) jsou termíny pro 
vedoucí pracovníky. Účast je povinná; 

ü Začínají přípravy na studijních plánech. Proběhlo setkání s ateliéry režie a dramaturgie, nyní 
se děkan setká nad studijními plány hereckých ateliérů. Studijní oddělení zašle podklady 
k vypracování. Na setkání budou probírány i požadavky ateliéru (materiální).  
 

 

Ø Informace prof. Kovalčuka: 
ü 24. 3. se blíží zasedání senátů a vedoucích ateliérů JAMU. Zahájení v 14:00 – program je 

převážně kulturně umělecký. Zváni by měli být vedoucí ateliérů (případně zástupci);  
ü 12. 5. v Divadle na Orlí – udělení čestného doktorátu.  11. 5. představení Odin Teatretu. První 

představení je určeno především studentům JAMU a případně jejich pedagogům. Posléze 
proběhne workshop, na který byly přizvány ateliéry Oxany Smilkové a Pierra Nadauda. 
V sobotu 11:00-13:00 v Divadle na Orlí proběhne work demonstration, který bude otevřen 
všem. Je nutné vyřešit otázku ohledně způsobu účasti studentů.  

ü Pouliční divadlo -  do 14 dní by měl vzniknout pracovní scénář. Této akce se účastní celá 
škola. Do konce prázdnin se bude dopracovávat scénář, koncepce inscenací, hudební složka 
inscenací, scénografie.  

 
 

Ø Informace doc. Chládkové: 
ü V současné době JAMU očekává výsledky OP3V. 

 

Ø Informace prof. Krobota: 
ü Probíhá plánování sezóny v divadlech. Do konce března by měly být vyjasněny inscenační 
týmy. 
ü Spolupráce s Olomoucí funguje, v letošním roce jde o monodramata. 
ü Je nutné řešit přístup k hostování na festivalech.  
ü Problematické je hostování studentů 3. a 4. ročníku v profesionálních divadlech. Bude  zvážen 
návrat k  systému schvalování hostování studentů děkanem fakulty. Na základě diskuze vyvstala 
otázka, zda by  mělo být řešení systémové nebo individuální. 

 
Ø Informace doc. Hlavici: 

ü Skončil sběr RUVu, probíhá certifikace na Ministerstvu. Dle počtu výkonů je na tom 
Divadelní fakulta dobře. Doc. Hlavica děkuje všem, kteří zaslali své výkony. 
ü Probíhá sběr RIVu, do pátku/neděle je nutnost zaslat výstupy panu Motalovi. 
ü Doc. Hlavica informoval o dvou agenturách poskytujících výzkumné granty – GA ČR 
(základní výzkum) a TA ČR (aplikovaný výzkum). Doc. Hlavica apeloval na vedoucí, aby 
případně o těchto možnostech informovali své pracovníky.  
 

 
II. Studijní oddělení: 
Ø informace doc. Strnada: 

ü Přijímací řízení je v průběhu, nejsou žádné problémy. 
ü Škola obdržela zpětnou vazbu studentů Erasmu, místy se vyskytují drobné problémy, ale celý 

Erasmovský balík jde kvalitativně nahoru i díky práci Anny Lahodové. Počet studentů Erasmu 
roste, což je pozitivní. 

ü Žádosti budou nově podávány elektronicky v ISu, v tomto roce to ještě neproběhne. Musí dojít 
k aktualizaci některých dokumentů, které jsou na tento systém napojené. 

ü Pracuje se na nové koncepci vstupních kurzů. Nyní proběhne zkušební workshop v rámci 
první pomoci a řešení krizových situacích. Podařilo se sehnat zajímavé odborníky. Tento 
workshop proběhne 3. dubna 2017 ve velkém sále Astorky, 12:00-16:00.  
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Další jednání RKD se uskuteční v pondělí 10. dubna 2017 od 8.30 hod. 

 
 
 

 
 
 
 
zapsala: MgA. Daniela Zarodňanská verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
 


